




Family Puškarić

HOUSE RULES 	HAUSORDNUNG 	KUĆNI RED 
<p>Dear guests, we are glad that you chose our camp for your vacation. Here is some useful information.</p> <p>CHECK IN: 00:00 – 24:00 h CHECK OUT: 6:00 – 12:00 h (otherwise you will be charged for an extra day)</p> <p>PEACE AND QUIET Night rest lasts from 23:00 h until 6:00 h. Please do not play loud music or talk loud, so you would not disturb other guests.</p> <p>CLEANLINES Please keep the space you are using clean. Leave the bathrooms and toilets as you would expect to find them. Use water rationally. Protect the plants and greenery of the camp. Collect rubbish in plastic bags and put them in containers. Please ask on the reception if you need washing machine (extra charge) or emptying station for chemical toilet.</p> <p>DOG OWNERS Pets are welcome! They must be kept on the leash and under control. The dog owners are obligated to clean after their pet.</p> <p>We are not responsible in connection with missing or your damaged items, injuries or falls, damage caused by bad weather. Camp Puškarić</p>	<p>Liebe Gäste, wir freuen uns, dass Sie unseren Campingplatz für Ihren Urlaub ausgesucht haben. Hier sind Informationen.</p> <p>ANMELDUNG: 00:00 – 24:00 h ABMELDUNG: 6:00 – 12:00 h (sonst wird für einen weiteren Tag bezahlt)</p> <p>RUHEZEITEN Die Nachtruhe dauert ab 23:00 bis 6:00 Uhr. Wir bitten Sie, Ihre Nachbarn nicht mit lauter Musik oder Lärm zu stören.</p> <p>SAUBERKEIT Bitte achten Sie auf die Sauberkeit des von Ihnen genutzten. Das Wasser rational verbrauchen. Bewahren Sie die Bepflanzung und das Grün des Campingplatzes. Müll in einer Plastiktüte und im Müll sammeln. An der Rezeption fragen, ob Sie Waschmaschine (Zuschlag) oder das Entleeren der Chemietoilette brauchen.</p> <p>HUNDEIGENTÜMER Ihren Hund müssen Sie an der Leine halten und ihn immer im Auge behalten. Aufräumen nach dem ihnen Hund.</p> <p>Wir sind nicht verantwortlich für den Verlust oder die Beschädigung Ihres Eigentums, Verletzungen, Schäden durch schlechtes Wetter. Camp Puškarić</p>	<p>Dragi gosti, radujemo se što ste izabrali naš kamp za odmor. U nastavku ćemo vas upoznati s korisnim informacijama.</p> <p>PRIJAVA: 00:00 – 24:00 h ODJAVA: 6:00 – 12:00 h (u protivnom će se naplatiti još jedan dan boravka)</p> <p>VRIJEME MIRA Noćni mir traje od 23:00 h do 6:00 h. Molimo da glasnom glazbom i bukom ne ometate ostale.</p> <p>ČISTOĆA Molimo Vas da vodite brigu o čistoći prostora kojeg koristite. Ostavite prostor takvim kakav biste željeli zateći. Racionalno koristite vodu. Čuvajte biljke i zelenilo kampa. Otpad skupljajte u plastične vreće i odložite ih u spremnike za smeće. Na recepciji pitajte ukoliko vam treba pranje rublja (dodatno se naplaćuje) ili pražnjenje kemijskog toaleta.</p> <p>VLASNICI PSA Ljubimci su dobrodošli! Psa ste dužni držati na uzici i imati pod nadzorom. Vlasnici pasa su dužni po čistiti za ljubimcima.</p> <p>Nismo odgovorni za gubitak ili oštećenje vaših stvari, ozljede, oštećenja nastala uslijed lošeg vremena. Camp Puškarić</p>

Attractions and activities in Slunj?-scan QR code

